
LENS ALGEMENE LEDENVERGADERING 
Op 30 Juni 1950 in Hof van Holland 
 
D E  B L O E M  V A N  Le n S  W A S  W E E R  B IJ E E N.  
 
Het is 30 Juni 1950. In de voor het doel veel te kleine Mayfairzaal van het "Hof van Holland" 
zitten, staan en hangen 60 à 70 LenSers het begin af te wachten van de jaarvergadering, die 
wederom het lief en leed zal tonen van het voorbije verenigingsjaar en waarin plannen en 
vooruitzichten besproken zullen worden voor het komende jubileum-jaar van ons dierbare Lenig 
en Snel. De opkomst is zeer bevredigend en tot zelfs de radiatoren moeten de last torsen van 
een aantal getrouwen. 
Om kwart over acht is het dan zover en na de Christelijke groet neemt onze voorzitter het woord. 
Hij roept alle aanwezigen een hartelijk welkom toe en constateert met vreugde de grote opkomst. 
De gang naar de jaarvergadering is wel zeer verlicht door het behoud van het 4e klasserschap, 
terwijl ook de prestaties van ons "oude-heren-elftal" en de D- en H-junioren er mogen zijn. Het is 
daarom jammer dat het 4e moest degraderen En het 5e het kampioenschap niet met een 
promotie bekroonde. Des Voorzitters profetische blik zei hem echter, dat het 1e in de volgende 
competitie een goed figuur zal slaan.  
Vervolgens horen we heel wat namen noemen. Meerdere militairen keerden terug uit de tropen, 
een paar vertrokken er nog en andere LenSers gingen zich in den vreemde een toekomst 
bouwen. Z.Afrika en Australië, Utrecht en Indonesië, de oorden, waarnaar de schreden zich 
richtten. De teruggekeerden kregen nog een extra-welkomstgroet te horen. 
Helaas moest LenS ook een lid afstaan door de dood. Koos Bon overleed na een langdurig lijden. 
Hij ruste in vrede. Evert ten Berge en Han Kuyper behaalden het HBS-diploma. Over het 
algemeen waren het dus blijde klanken, die onze preases liet klinken. Hij moest echter helaas 
ook een minder aangenaam geluid laten horen n.l. de ontslagname van onze secretaris. Uitvoerig 
beschrijft de Heer Praalder de gebeurtenissen, die zich hebben voorgedaan. Het is hier echter 
niet de plaats om dit alles nog eens in extenso weer te geven. 
Als 2e agendapunt zijn de  
 
notulen  
aan de beurt. Deze zijn keurig verzorgd door de Heer Helmich en ze worden dan ook onder 
applaus goedgekeurd. 
Er zijn enkele  
 
mededelingen,  
w.o. verschillende berichten van verhindering, doch spoedig kan worden overgegaan tot de 
bespreking van de  
 
jaarverslagen.  
Deze waren reeds in de LenSrevue gepubliceerd als onderdeel van het algemeen jaarverslag. 
Slechts het Juco-verslag, het algemeen financieel verslag en het financieel verslag van de PéPé 
maken hierop een uitzondering en worden voorgelezen. Het eerste wordt nog in de LenSrevue 
gepubliceerd, de twee laatste verslagen geven aanleiding tot enkele vragen, die naar genoegen 
worden beantwoord, door de heren Houkes, Krol en Hillenaar. Het  
 
verslag van de Kas-commissie  
constateert als altijd, dat het beleid van de penningmeester en zijn administratie alle lof 
verdienen, waarop de voorgestelde decharge onder dankzegging aan de Heer Houkes gaarne 
wordt verleend. Bij het  
 
financieel verslag  
kwam wél tot uiting, dat de tijden steeds moeilijker worden, doch onze hoop is gevestigd op een 
toename van het aantal donateurs bij ons 30-jarig jubileum. 
De voorzitter deelt nog mede, dat voortaan de volledige jaarverslagen ter inzage zullen liggen op 
de clubavond, omdat de nu gevolgde methode toch niet geheel voldoet en kondigt daarna het 



volgende punt aan n.l. de  
 
bestuursverkiezing. 
Aftredend zijn de heren A. v.d. Kleij, v. Luxemburg en v. Venrooy. De eerste stelt zich niet 
herkiesbaar, de andere twee worden onder applaus herkozen. Zij moeten berusten in de lof, die 
hen wordt toegezwaaid. De Heer v.Luxemburg als expert in het innen en administreren van 
contributiën en in het verzenden van LenSrevues; de Heer v.Venrooy als bezadigd adviseur en 
als maker van schoon proza in ons club-orgaan. 
Vervolgens komt  
 
"verkiezing en benoeming commissies"  
aan de orde. 
Allereerst de Elftalcommissie. Deze bestond uit de heren Koster, de Weert, Houkes, de Heer en 
Willems. Er zijn geen andere gegadigden, zodat deze Eco een jaar wordt geprolongeerd. 
Op deze commissie is wel enige critiek. De heren Kuip en Heere hebben n.l. schriftelijk hun 
grieven kenbaar gemaakt. Er wordt hier echter weinig commentaar op geleverd. De Heer de Boer 
brengt nog eens het algemeen gevoelde bezwaar van spelende leden in de Eco naar voren. 
Er zijn echter geen andere bereidwilligen, dus moeten we roeien met de riemen, die we hebben. 
Dezelfde spreker houdt dan een hartstochtelijk pleidooi voor het bezoek aan de training, dat door 
de voorzitter gaarne wordt onderstreept. De Heer Houkes merkt op, dat er zo weinig 
belangstelling voor de lagere elftallen is, waarop de heer Praalder antwoordt met een oproep om 
elkaar te helpen. 
De Eco wordt dan gefeliciteerd met haar herverkiezing, waarna er een korte pauze is om de 
vergaderden gelegenheid te geven wat lucht te krijgen en de kelen te smeren. 
Na de pauze worden in een vlot tempo de overige commissies benoemd.  
De Juco wordt onder hartelijke dank herbenoemd.  
De PéPé heeft echter twee vacatures. De Heren W. Hillenaar en Adr. Krol zijn niet 
herbenoembaar. Hun wordt dank gebracht voor het vele, dat zij hebben gedaan, vooral de Heer 
W. Hillenaar die lange tijd de ziel van de PéPé was, wordt geprezen. In de vacatures wordt dan 
voorzien, zodat deze commissie als volgt wordt: de Heren N. Schouten, P. Krol, A. Bogisch, E. 
ten Berge en W. Verheggen. 
De Redactie-commissie bestaande uit de Heren Juffermans en v.Venrooy wordt voor de 
zoveelste keer gehandhaafd. Zij zijn het, die er zorg voor dragen, dat het cachet van de LenS-
revue zodanig is, dat met recht van een blad van standing kan worden gesproken. Applaus 
onderstreept deze voorzitterlijke uitspraak. 
De Kas-commissie zal het komende jaar bestaan uit de Heren W. Hillenaar, H. Naastepad en G. 
v.d. Steen. 
De Terreincommissie wordt bedankt voor wat zij heeft kunnen doen en blijft nog bestaan uit de 
Heer Al Sr. Deze commissie zal n.l. wel op non-activiteit moeten blijven i.v.m. de terreinennood, 
zodat zij niet uitgebreid behoeft te worden. 
De Materiaalcommissie blijft voorlopig bestaan uit Pater J.den Ouden, L. de Weert en B. Bes. 
Ook de Ballotage-Commissie wordt herbenoemd. De Heren N. Schouten en J.v.Venrooy zullen 
de aanmeldingen blijven beoordelen. 
De voorzitter dankt hierna het kader, waartoe ook de leiders der elftallen behoren, voor het vele, 
dat zij voor onze vereniging doet of deed. 
De  
 
voorstellen  
beperken zich tot drie wijzigingen van het huishoudelijk reglement. De art. 6c, 15 en 40 worden 
n.l. zodanig gewijzigd, dat senioren voortaan zijn: leden van 17 jaar en ouder. Aanvaarding 
geschiedt zoals dat heet z.h.s. 
Hierna krijgt onze  
 
Geestelijke Adviseur het woord.  
Kap. L.J. Nijs beperkt zich ditmaal tot het tijdelijke. Hij propageert de training en zegt, dat de sfeer 
in LenS goed is. Voetbal is het middel om door training mà,n te worden. Zij schept ook de geest 
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en bevordert saamhorigheid, karakter en sportiviteit. Hij hoopt, dat LenS bij haar 30-jarig bestaan 
een goede plaats zal innemen en dat wij trots zullen kunnen zijn op ons blauw en wit. Dit betoog 
wordt door een enthousiast applaus gevolgd. 
Onze praeses dankt dan Kap. Nijs voor zijn woorden. 
Alvorens tot de rondvraag over te gaan leest de voorzitter nog een  
 
brief van Tonny ten Dam  
voor. Deze dankt hierin namens alle uit Indië gerepatriëerde LenSers het bestuur en vooral de 
fam. v.Luxemburg voor de toezending van de LenS-revue en de Heer Juffermans voor zijn 
brieven. Het doet de betrokkenen zichtbaar goed en de Heer Praalder vertolkt hun gevoelens in 
een hartelijk dankwoord voor dit schrijven. 
Inmiddels is de tijd snel vervlogen en het laatste punt van de agenda moet zeer vlug worden 
afgewerkt. 
Een groot aantal aanwezigen geeft zich op voor de  
 
rondvraag.  
De Heer v.Luxemburg dankt mede namens de heer Van Venrooy voor hun herverkiezing als 
bestuursleden. Hij verklaart,waarom hij zo weinig in het openbaar gezien wordt en dankt Tonny 
ten Dam voor zijn hartelijke brief. Tenslotte brengt de Heer v.Luxemburg de groeten over van 
Pastoor Buys en zegt ontdekt te hebben, dat er tussen Den Haag en Vlissingen ergens een goe-
de wijnkelder is. 
De Heer Juffermans aanvaardt gaarne de hem gebrachte hulde. Hij herhaalt zijn woorden van 
vorig jaar: "LenS vergeet de jongens in Indië niet, maar de LenSers wel" en vraagt om toch onze 
militairen in Indië te schrijven! Ook spoort hij alle leden aan om de 10e Junioren-sportdag te 
bezoeken. Vorige jaren was het bezoek zeer slecht. Tenslotte dankt hij de voorzitter voor al het 
werk, dat hij doet voor onze vereniging en stelt hem ten voorbeeld aan alle leden. 
De volgende sprekers, n.l. de Heren W. Hillenaar, W. v. Boheemen, Jac. v.d. Kleij en Jac. 
Runderkamp hebben vragen over en critiek op de wijze waarop het bestuur de secretaris heeft 
laten heengaan. Wederom acht ik het niet juist op deze plaats hierop nader in te gaan. 
Door het vergevorderde uur en de daardoor dreigende sluiting van de fietsenstalling volgt dan 
een grote uittocht met het gevolg, dat de meeste op de lijst staande sprekers verdwenen blijken 
te zijn als zij aan de beurt komen. 
De Heer Wüstefeld geeft nog een practische wenk t.a.v. het indienen van de wedstrijdverslagen, 
doch krijgt te horen, dat dit in de practijk reeds gedaan wordt. 
De Heer Bogisch heeft nog enkele vragen, die vlot en naar genoegen worden beantwoord. 
in zijn  
 
slotwoord,  
dat hij slechts voor een handje vol toehoorders moet houden beveelt de Heer Praalder de 
spaaractie en de training aan. Hij roept de leden op om zich geheel voor Lenig en Snel te geven 
en dankt allen voor hun aanwezigheid.  
De klok heeft reeds het begin van een nieuwe datum aangekondigd als na de Christelijke groet 
allen huiswaarts keren. 
De "algemene" is weer achter de rug. Het was een vruchtbare vergadering. Het is daarom 
jammer dat o.a. door tijdnood de rondvraag in het honderd liep. Hierdoor en door de tot uiting 
gekomen doch niet geheel opgeloste tegenstellingen inzake een bepaalde kwestie gingen velen 
helaas niet geheel bevredigd huiswaarts. Wij kunnen slechts hopen, dat dit alles spoedig wordt 
opgelost. 
Moge LenS de moeilijkheden overwinnen en uitgroeien tot een parel in de Katholieke 
Sportbeweging!!  
 
L.de W. 
(Leo de Weert) 
 
 
 


